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ZPRÁVY ZE ZASEDÁNÍ 
OBECNÍHO ZASTUPITELSTVA

... Monikou Petriskovou
 Monika se narodila v Praze, dětství 
prožila v Praze 2, takže „pražanda odkojená 
Vltavou“. Jako dítě chodila na gymnastiku, 
do knihovny, na němčinu. Ráda jezdila na 
chalupu k Berounu k babičce a dědečkovi. 
V Praze měla a stále má spoustu kamarádů 
a známých. Na své dětství ráda vzpomíná, 
bylo šťastné a veselé. Tatínek byl řidič, 
maminka účetní. Když bylo Monice 13 let, 
tatínkovi se stal úraz. To bylo těžké období 
pro celou rodinu. 
 Monika vystudovala střední ekonomickou 
školu, po škole pracovala v Tesle Strašnice. 
S kolegy z práce jela zařizovat letní dětský 
tábor v Bukovině, a tam se seznámila s Pe-
trem Petriskou, se kterým žije již 24 let. Petr 
je fajn chlap, dům v Tlustovousích postavil 
vlastníma rukama, skvěle se stará o rodinu, je 
na něj spolehnutí. První syn Moniky a Petra 
Jakub, se narodil ještě v Praze, bydleli tehdy 
na sídlišti ve Stodůlkách. Takže syna už měli, 
teď jim zbývalo postavit dům a zasadit strom. 
Dům hledali na inzerátech starší, na venkově, 
chtěli si ho zrekonstruovat podle svých před-
stav. Název Tlustovousy je hned zaujal. Dva 
roky Petr dojížděl do Tlustovous. S rekon-
strukcí pospíchal a vyplatilo se. Nastěhovali 
se a syn Jakub mohl nastoupit do 1. třídy již 
v Tuklatech. Později se jim v Tlustovousích 
narodila dvojčata, kluci Kryštof a Mikuláš. 
Dnes chodí již do 5. třídy a jsou to prima 
chlapi. Po narození dvojčat Monika obzvlášť 
ocenila domeček se zahrádkou. Kočárek pod 
oknem by v Praze mít nemohla, tam by se 
nevešel ani do výtahu. 
 Život v Tuklatech se Monice líbí, nikdy 
nelitovala, že odešla z Prahy. Našla zde pří-
rodu a fajn lidi, se kterými je jí dobře. Váží si 

lidí z Kulturního sdružení, kteří jsou ochotni 
udělat něco pro druhé ve svém volném čase. 
Původně akce členové sdružení pořádali 
většinou pro své malé děti, nyní už jim děti 
odrostly, ale oni pomáhají ve sdružení dál. 
Moniku mrzí, že se k organizátorům nepřidali 
současní noví rodiče malých dětí, pro které 
jsou akce určeny. Do budoucna členové KS 
plánují schůzku, na které budou plánovat 
akce a rodiče malých dětí opět přizvou 
ke spolupráci.
 Jsou to právě lidé z KS, kteří Moniku zna-
jí, vědí, že je to člověk, kterému se dá věřit, 
a proto ji oslovili, aby ve volbách kandidovala 

do obecního zastupitelstva. Práce v zastupi-
telstvu Monice otevřela nové obzory. Stará se 
o kontrolu financí obce, což není vždy jedno-
duché. Základním problémem je dostat se ke 
všem podkladům a informacím. Bez všech 
údajů se těžko kontroluje. Ve finanční komisi 
se M. dobře spolupracuje s Ing. Martinou 
Procházkovou. Podařilo se prosadit změnu, 
nebude se již v takové míře jako doposud 

financovat z prostředků obce její úklid. Tyto 
prostředky budou použity v jiných, potřebněj-
ších oblastech, např. na provoz školy. Bylo by 
smutné, kdyby na provoz školy nebyly pení-
ze, což se často stává a vedení školy dostává 
potřebné prostředky schválené v rozpočtu 
se značným zpožděním. 
 Úspěchem části zastupitelstva bylo také 
posunutí rekonstrukce školky o 1 rok, čímž 
se uspořila částka necelých 2.000.000,- Kč. 
Škoda, že se nepodařilo rekonstrukci posu-
nout ještě o 1 rok. Kdyby se tak nepospíchalo, 
úspora by byla ještě větší. 
 V práci v zastupitelstvu načerpala M. zku-
šenosti, ví, že finance obce se budou muset 
kontrolovat vždy.
 M. ráda chodí na procházku třešňovkou 
z Tlustovous směrem k Tuklatům, i proto, že 
pomáhala při obnově výsadby i při realizaci 
projektu, kterým členové KS žádalo dotaci 
z EU na nákup stromků. M. by se líbilo, kdy-
by cesta pokračovala dál k Tuklatům, což se 
snad v krátké době podaří. 
 V současné době pracuje Vašek Krupka 
a jeho kamarádi z KS na obnově kamenné 
studánky, která je v poli za Tlustovousy, smě-
rem k Úvalům. Je tam hezká procházka, jděte 
se podívat první polní cestou za Tlustovousy. 
Už teď můžete posedět u studánky na lavič-
kách. 
 Monika se těší na budoucnost, byla by 
ráda, kdyby její život i život její rodiny ply-
nul v takové pohodě, jako dosud. Myslí také 
na zdraví a hezký život svých dětí. 
 Protože se s Monikou Petriskovou znám, 
dovolila jsem si jí v článku tykat, bylo to pro 
mě přirozenější a upřímnější. Jsem moc ráda, 
že se s ní mohu stýkat pracovně v KS i osobně 
při různých akcích a výletech. Je to příjemný, 
veselý člověk, se kterým je radost trávit čas. 
Mám ji ráda hlavně proto, že vím, že ji mohu 
věřit nejen já, ale všichni ostatní. Je přející, 
vždy ochotná každému pomoci. Je skvělé, že 
si ke svému životu vybrala právě Tlustovousy. 

Mgr. Lenka Foučková

 Druhé zasedání obecního zastupitel-
stva v roce 2013 proběhlo dne 11. března 
od 18:00 hodin na OÚ v Tuklatech.

 Zastupitelstvo na začátku schválilo 
program v tomto znění:
• Nastoupení paní Simony Mazurové do 

funkce členky zastupitelstva obce za 
rezignujícího Ing. Pavla Jelínka

• Projednání a schválení dohody o vzá-
jemné započtení pohledávek mezi obcí 
Tuklaty a firmou Agro Tuklaty s.r.o.

• Projednání prodeje pozemku p.č. KN 
1167 v k.ú. Tuklaty

• Projednání návrhů Ing. Pažouta pro 
úpravu parkovacích míst v ulici Topo-
lová

• Projednání návrhu ředitelky MŠ Heleny 
Gablerové na provedení úprav v MŠ 
v období letních prázdnin, informace 
o prázdninovém provozu v MŠ a pro-
jednání žádosti o darování finančních 
prostředků

• Projednání návrhu pojišťovny DAS 
na pojištění zastupitelů

• Seznámení s provedenou úpravou 
napojení pozemků paní Brindzové na 
obecní infrastrukturu v rámci změny 
UPD, schválené v zápise č. 9/2012.

• Připomínky zastupitelů
 a) Projednání žádosti p Musila o prořez 
lip v ulici Hlavní
 b) Projednání návrhu přestavby MŠ 
Tuklaty
 c) Projednání stížnosti firmy SAOS 
s.r.o.
 d) Informace pí Hroudové k darování 
pozemků obci

 První bod pouze technické úkony pro 
naplnění zákona při výměně zastupitele. 
Jako druhý bod byl projednán prodej po-
zemků č. 1167 panu Jarošovi, schválen až 
za cenu 400,- Kč za metr. Poté se rozprou-
dila debata nad dohodou mezi obcí a spol. 
Agro Tuklaty s. r. o. přestože byla nakonec 
schválena, nemohu se zbavit dojmu, že celá 
akce nebyla právně v pořádku. Pravdu uká-
že budoucnost. Jako další byl projednán ná-
vrh ředitelky MŠ a vymalování a další práce 
na zvelebení školky včetně prázdninového 
provozu byly odsouhlaseny. Projednání 
pojištění od DAS bylo odloženo. V dalším 
bodu byli zastupitelé informováni o řešení 
napojení pozemků pí. Brindzové na ko-
munikace. V bodě připomínky zastupitelů 
byl odsouhlasen prořez lip v ulici Hlavní 
a projednány další informace. Za zmínku 
snad stojí aktivita SNK ve věci předjednání 
podmínek pro vybudování parkoviště v lo-
kalitě u nádraží. Starosta pověřen jednáním 
v této věci.

 Třetí zasedání obecního zastupitel-
stva v roce 2013 proběhlo dne 22. dubna 
od 18:00 hodin na OÚ v Tuklatech.

 Zastupitelstvo na začátku schválilo 
program v tomto znění:
• Návrh smluv o zřízení věcných břemen 

s firmou ČZ č. IE-12-6001891/31,44
• Projednání žádosti paní Světlany Cer-

manové o odprodej části pozemku p.č. 
410/18 v k.ú. Tuklaty o výměře 40 m2.

• Projednání žádosti firmy KC Trans 
o vyjádření ZO k záměru zřídit na po-
zemku p. č. 1188 v k.ú. Tuklaty sběrný 
dvůr pro občany obce, prodej zahrad-
nických potřeb, zeminy a současně 
zařadit tento pozemek do změny ÚPD

• Projednání a schválení sponzorského 
daru pro MŠ v Tuklatech

• Projednání „Koncepce rozvoje Základ-
ní školy v Tuklatech“ včetně nároků 
Mateřské školy

• Seznámení s návrhem na řešení přecho-
du pro chodce a zejména pro žáky ZŠ 
přes komunikaci III. třídy, při cestě ze 
školy do jídelny v MŠ a zpět.

• Návrh advokátky obce na započtení 
pohledávek s firmou Keltex s.r.o.

• Připomínky zastupitelů
 a) Zastupitelka Svobodová navrhuje 
projednat zasypaný příkop v Hlavní ulici
 b) Zastupitelka Ing. Procházková navr-
huje projednat převzetí agendy životního 
prostředí po odstoupivším zastupiteli Ing. 
Jelínkovi

 Zastupitelstvo pověřilo starostu obce 
Petra Jenšovského podpisem smlouvy 
o zřízení věcného břemene č. IE-12-
600189/31/44 mezi obcí Tuklaty a firmou 
ČEZ a.s. za účelem uložení kabelu NN 
v ulicích Na Rafandě a Růžová a sejmutí 
stávajícího venkovního vedení NN. Neod-
souhlasilo zveřejnění záměru na odprodej 
části pozemku p. č. 410/18. Souhlasilo se 
záměrem firmy KC Trans zřídit na pozem-
ku p. č. 1188 v k. ú. Tuklaty sběrný dvůr 
pro občany obce, prodej zahradnických 
potřeb, zeminy a doporučuje zařazení 
pozemku do změny územního plánu. 
Schválilo přijetí sponzorského daru pro 
MŠ v Tuklatech. Nad Koncepcí rozvoje ZŠ 
se rozproudila debata, která však neměla 
řešení. Podobně dopadl bod další přechod 
pro chodce, starosta zajistí kalkulaci pře-
chodu pro bezpečnou cestu dětí do jídelny 
v MŠ. V následujícím bodu byl schválen 
návrh započtení pohledávek s firmou KEL-
TEX, s. r. o., která prováděla zateplení MŠ.

Za SNK Vlasta Fouček

Jak vypadalo léto v Tuklatech
v roce 1883, tedy před 130 lety?

11. června 1883
Za postoupený pozemek ku stavbě silnice 
v Tuklatech u silnice vídeňské dal se p. Fran-
tišku Svatošovi č. 24 v Tuklatech na 15 let 
k užívání palouček u kanálu. Po 15 letech, 
tedy v r. 1898 opětně do vlastnictví obce 
připadne. 

9. července 1883
Opětně obec Tuklaty a Tlustovousy byly po-
stižené velkým krupobitím, takže úroda polní 
byla úplně zničena. Stromy a ovoce taktéž 
zničené byly. Vzhledem k tomu, že již  čtvrtý 
rok krupobitím jsme postiženi byli, zvoleni 
v obci byli dva důvěrníci na základě dvor. de-
kretu §4 by u c. k. okr. hejtmanství v Českém 
Brodě škodu tuto oznámili, by příznivě naše 
obec protěžovaná byla a daně císař jen pro 
rok příští zcela odepsány byly. Hladík starosta 
a p. Klindera výbor a důvěrník.

 Z knihy Paměti obcí Tuklaty a Tlustovousy 
vybrala Mgr. Lenka Foučková.

Víte, že...
 V blízkosti Tlustovous se zachovala velmi 
pěkná studánka? Byla vybudována v roce 
1834. Je krásně klenutá, přístup k ní je nově 
upraven. Plánujeme k ní vybudovat i lepší 
cestu pro pěší. Již je možno u ní i posedět. 
Samotná studánka se nachází v současné 
době v rekonstrukci. Byla velmi poškozena 
zemědělskou technikou. Rozpočet na její 
opravu činí 71.000,- Kč. Na úpravě jejího 
okolí pracují členové Kulturního sdružení 
Tuklaty - Tlustovousy i jiní občané. Přijďte se 
podívat, přivítáme vaše náměty i pomoc.

Václav Krupka

Poděkování 
Členové Kulturního sdružení děkují všem, 
kteří pomohli s přípravou ohně i programu 
na čarodějnice. DÍKY!



Přijďte se podívat do školy
Základní škola Tuklaty zve na

Den otevřených dveří

a slavnostní ukončení projektů

v pondělí 24. 6. od 15 do 18 h.

 Dokončili jsme realizaci tří projektů: 
Malované lavičky (podpořila Nadace 
partnerství), Malé školní arboretum (Minis-
terstvo životního prostředí), Rozšíření mož-
ností aktivního odpočinku na školní zahradě 
(ČSOB). Projekty byly zaměřeny na školní 
zahradu jako místo pro setkávání a aktivní 
odpočinek. 

 Na zahradě je rozmístěno 10 nových 
laviček, které žáci pomalovali veselými 
obrázky. Založili jsme malé školní arbore-
tum, ve kterém je asi 50 dřevin. Jsou opat-
řeny dřevěnými cedulkami s názvy. Zahradu 
zdobí také nová skalka. Většinu skalniček 
věnovala paní Jelínková, která ve škole vede 
přírodovědný kroužek. Pan Nedrda umístil 
na stromy dvě ptačí budky a předvedl dětem 
jejich výrobu. Pod vzrostlou břízou vznikla 
malá přírodní učebna, kde může posedět 

až 30 lidí.  Děti si mohou zaskákat na velké 
trampolíně, sportovci zahrát ping pong na 
novém venkovním stole, malou kopanou, 
volejbal, nohejbal nebo soft tenis na hřišti 
s umělým povrchem, které škola získala před 
dvěma lety.  Sportovní potřeby zapůjčíme.

 Zájemci si budou moci prohlédnout také 
vnitřní prostory školy.  Obě třídy jsou vy-
baveny interaktivními tabulemi, které jsme 
pořídili z projektu EU peníze školám.
 Děkuji všem, kteří přispěli prací nebo 
sponzorskými dary. Bez pomoci rodičů 
a dalších občanů by se nám zkrášlit a zpří-
jemnit školní zahradu nepodařilo. 
 Přijďte se podívat, pobavit se, zasporto-
vat nebo zavzpomínat na školní léta.

Mgr. Ludmila Plesná, ředitelka školy

 Dne 6.4.2013 se téměř po roce část jed-
notky SDH Tuklaty vrátila do areálu firmy 
Synthos a.s. v Kralupech nad Vltavou, aby si 
zopakovali školení a výcvik nositelů dýchací 
techniky na polygonu dechové ochrany na 
HZSp Synthos. Po úvodním teoretickém 
školení se přešlo k plnění fyzických testů 
v zásahových oblecích s připojeným IDP. 
Všichni členové úspěšně tyto zátěžové testy 
splnili, a tudíž jim nic nebránilo k absolvo-
vání klecového polygonu. V tomto klecovém 
polygonu je testována psychická odolnost 
při stresovém jednání postižených, které je 
simulováno audio technikou. Dále se prově-
řuje orientace a pohyb v zakouřeném prostoru 
s překážkami, sundání a nandání IDP po tmě 
a stísněném prostoru.
 20.4. jsme se na pozvání obce Přišimasy 
zúčastnili Dne země na Klepci. Pro děti jsme 
měli připravené Hašení domečku a prohlídku 
techniky. 
 27.4. jsme pomáhali Kulturnímu sdružení 
v přípravě na Pálení čarodějnic.

 18.5. jsme provedli každoroční čištění 
koupaliště. Pracovníci obce vyvozili nánosy 
nečistot, my jsme poté provedli finální oplach 
a dočištění. Z Čechie, která koupaliště využí-
vá nejvíce (zavlažování), se tentokrát bohužel 
nikdo nezúčastnil.
 20.5. byl ve 21:19 nahlášen z OPIS Ko-
lín poplach. Byl nahlášen požár u prodejny 
Chevrolet. Po vyhlášení poplachu sirénou 
se jednotka sešla a vyjela na místo Tatrou 
i V3Skou. Po příjezdu na místo bylo zjištěno, 
že se pod parkovištěm firmy DS Trans pro-
vádí neohlášené pálení. Účastníci pálení byli 
jednotkou poučeni, že každé pálení je nutné 
nahlásit na Hasičský záchranný sbor. Ať už 
telefonicky, nebo přes internet. Pro náš kraj 
na http://hzssk.webrex.cz/.
 2.6. byla v 12:20 jednotka povolána na 
čerpání vody ze zatopené garáže v Horouša-
nech , Baumanova 10. Vyjeli jsme s Tatrou 
a V3Skou. Na místo již mezitím dorazila 
jednotka z Jiren a již čerpala vodu a stavěla 
ochranou stěnu z napytlovaného písku. Bylo 
zjištěno, že se vylil potok vytékající z pře-
plněného rybníka na návsi a zaplavil garáž 
a sklep vedle stojícího domu. Naše jednotka 
použila plovoucí čerpadlo a pomohla s vyčer-
páváním vody.
 Po skončení zásahu ve 13:00 jsme byli 
ihned odvoláni do Přišimas k dalšímu čer-
pání zaplaveného objektu. Po příjezdu bylo 
zjištěno, že stékající vodou z polí nad domem 
Přišimasy 160 byl tento objekty vyplaven. 
Jednotka použila opět plovoucí čerpadlo 
a odčerpala vodu ze zahrady a garáže. Zásah 
byl ukončen ve 13.45. Po cestě domů jsme 
ještě na návsi Přišimas vyčistili propadlý 
a ucpaný mostek potoka. Ve 14:05 jsme odjeli 
na základnu.
 Ve 20:26 jsme byli povoláni na čerpání 
zatopeného sklepa do Českého Brodu, Tu-

chorazská 1441. Vyjeli jsme opět s Tarou 
i V3Skou. Po příjezdu na místo bylo zjištěno 
zatopení sklepa rozlitím již v tu dobu opadlé 

Šembery. Jednotka opět použila plovoucí 
čerpadlo a odčerpala vodu. Po odčerpání vět-
šiny vody jsme se mohli dostat ke vstupním 
dveřím, dveře otevřít a ještě vymést vodu ze 
sklepa. Sklep je pod celým domem a bylo 
v něm asi 1 m vody. Zásah jsme ukončili ve 
23:10 a odjeli na základnu.

 3.6. jsme byly v 15:15 vysláni starostou 
obce k vyčerpání zatopeného podchodu 
na zastávce Tuklaty pod tratí. Vyjeli jsme 
s V3Skou. Použili jsme PPS12 a plovoucí 
čerpadlo. Po skončení čerpání v 16:15 jsme se 
přemístili na Sportovní 166, a 167, kde jsme 
čerpali studnu a sklep a také Ke Hřišti 184, 
kde jsme čerpali obytný suterén a Ke Hřišti 
33, kde jsme čerpali zaplavenou strouhu u sil-

nice. Při těchto čerpáních jsme použili PPS12 
a plovoucí čerpadlo. Zásah jsme ukončili ve 
20:31, uzamčenou techniku ponechali na 
místě.

 4.6. Jsme od 7:30 pokračovali v čerpání 
v objektu Sportovní 167 a to až do 17:30. 
Poté jsme se přesunuli na opětovné vyčerpání 
podchodu pod tratí. V obou těchto případech 
byla nasazena PPS12 a plovoucí čerpadlo. V 
18:35 jsme se přesunuly do objektu Topolová 
78, kde jsme pomocí plovoucího čerpadla 
vyčerpali sklep. Zásah jsme ukončili v 19.13 
a odjeli na základnu.
 V průběhu jara se uskutečnilo několik bri-
gád. Byla provedena údržba techniky a okolí 
klubovny.
 23.6. se na hřišti Čechie bude konat Dět-
ský den, na kterém se uvidíme.
 29.6. pořádá SPOZ v naší klubovně 
od 15 do 19 hodin Pouťové posezení. Hraje 
hudba V. Dědiny. SDH pořádá od 20 do 2 hod 
Pouťovou zábavu s kolem štěstí. Hrají Fausti. 
Srdečně všechny zveme k posezení i tanci.

Lukáš Koníček
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 Letošní počasí nám od začátku lovné 
sezony moc nepřeje. V měsíci květnu jsme 
provedli nasazení ryb a to kaprů z jižních 
Čech. Již od brzkého jara provádíme brigády 
na údržbě zařízení a rybnících.
 26. 5. 2013 jsme pořádali dětské rybářské 
závody, ale děti mají asi raději televizi a po-
čítače a proto účast nebyla taková, jak jsme si 
představovali. Pro zúčastněné byly připraveny 
krásné ceny a různé sladkosti s občerstvením.

 Závody vyhrál Martin Koukal, druhý byl 
Antonín Novotný a třetí Martin Kolář.

Za rybářský spolek M. Skořepa

 Vážení spoluobčané,
dne 17. 5. 2013 proběhlo ,,Vítání občánků“.
 Na tuto akci bylo pozváno celkem 10 dětí, 
které se narodily od 20. 6. 2012 do 21. 11. 2012.
 Z 10 pozvaných  se dostavilo 9 dětí. Velmi 
nás potěšila velká účast pozvaných a zvláště pak 
jejich doprovod včetě prarodičů a příbuzných. 
Máme radost, že tuto akci již mnoho rodičů 
nevnímá jako ,,socialistickou“, nýbrž jako 
skutečnost, že bude jejich dítě zapsáno jako 
právoplatný občan našich obcí a je zapsán do 
kroniky Tuklaty-Tlustovousy.
 Zvláště bychom pak chtěli poděkovat paní 
ředitelce  Mgr. Ludmile Plesné za krásné vy-
stoupení dětí ze ZŠ v Tuklatech.

 Další poděkování patří panu starostovi a 
ostatním zastupitelům naší obce za schválení 
úpravy prostor pro tuto akci.

Další naší akcí bude
PŘÁTELSKÉ POSEZENÍ

S DŮCHODCI ,, NA POUŤ“
které se uskuteční 29. 6. 2013

od 15 do 19 hodin  U HASIČŮ.
K příjemnému posezení
a dobré náladě zahraje

hudební skupina pana Dědiny.
Pro účastníky je připraveno malé pohoštění.

Na vás všechy se těší SPOZ Tuklaty.

Narození:
Alžběta Chalupníková

Jan Borovička
Aneta Tomanová
Samuel Mazný
Jan Černuška
Terry Hanyš

Michaela Koníčková
Lukáš Okrouhlík

  
Jubilea:

Věra Marschová, 70 let
Josef Pokorný, 70 let

Jana Hromádková, 70 let
Jiří Slavík, 90 let

Zděnka Strachotová, 93 let
Marie Tlustá, 80 let
Petr Hustoles, 70 let
Josf Nedrda, 70 let

Přejeme hodně zdraví, štěstí
a osobní pohody do dalších let.

Úmrtí:
Miroslav Vejdovský

Zdeněk Rostáš
Milan Skořepa

Čest jejich památce.

ŽÁDOST
 SPOZ žádá tímto rodiče dětí narozených po 
1. květnu 2013 a dále, kteří mají trvalé bydliště 
v našich obcích, zda by byli tak laskavi a poslali 
nám jejich jména a příjmení, včetně data naro-
zení. Přispěje to k urychlení jejich prezentace v 
rubrice NAROZENÍ a vítání občánků.
Mobil: 606 850 758 – paní Gabriela Procházko-
vá, e-mail: gabi30@klikni.cz
 Vydáno s vědomím OÚ TUKLATY.

Za SPOZ  v Tuklatech
Vendulka Jenšovská, jednatelka

UPOZORNĚNÍ: Občané, kteří si nepřejí být uváděni v na-
šem zpravodaji (jubilea, narození, úmrtí) ať tuto skutečnost 
oznámí na místním OÚ tel. 281981774 p. Růžičkovi. Pokud 
nám nebude oznámen nesouhlas budou tato výročí ve zpra-
vodaji uváděna.

 V březnu proběhl zápis dětí na další školní 
rok. Kapacita školky je 50 dětí, žádost podalo 
28 rodičů, a volných míst je od září 14. Ka-
pacita školky se nesmí překročit. V současné 
době je několik odvolání proti rozhodnutí na 
Krajském úřadě v Praze, kde se přezkoumá, 

zda bylo postupováno v souladu se zákony.

 Důvodem pro zrušení rozhodnutí může 
být skutečnost, že je rozhodnutí založeno na 
nezákonných kritériích. Rozlišování podle 
věku dítěte je pro přijímání dětí k předškol-
nímu vzdělávání legitimní. Ale pokud je při 
rozhodování znevýhodněno dítě, jehož rodič 
je na mateřské, rodičovské dovolené s jiným 
dítětem, jedná se o diskriminaci v přístupu ke 
vzdělávání.

Helena Gablerová, ředitelka MŠ

 Dne 1. června naše sdružení uspo-
řádalo druhý dětský den v závodech na 
plavanou. I přes nepříznivé počasí se 
nám již od brzkého rána scházeli rodiče 
s dětmi a účast devíti dětí nebyla zas tak 
nízká. I když se objevil  mírný deštík , 
přesto vládla dobrá nálada a děti projevili 
soutěživého ducha.
 Ještě bych rád zmínil první tři místa, 
3. místo Jaroslav Hejný, 2. místo Josef 
Šplíchal a na 1. místě Filip Neruda. 
Největší ulovená ryba kapr 44 cm - Josef 
Šplíchal.Všem ještě jednou velká gratula-
ce.
 Velké poděkování všem účastníkům 
a těm, kteří nás podpořili, jmenovitě 
OU Tuklaty a obecním zastupitelům a 
sběrně Tuklaty.
 Rádi bychom Vás také pozvali na další 
dvě akce které budeme připravovat:
31. srpna od 17.00 h. rozloučení s 
prázdninami (opékání buřtů) a na říjen 
připravujeme ještě jedny závody, přesný 
termín uveřejníme včas.
 Jinak s předstihem přejeme krásné 
slunečné prázdniny mnoho příjemných 
zážitků nejen u vody a hodně úlovků.

RT


